
    Protokół Nr V/2019 

z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 17 kwietnia 2019 roku w lokalu 
Urzędu Gminy w Dobrem .

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00 i trwały do godziny 12 45 .
W sesji udział wzięło 14 radnych /lista obecności na piśmie w załączeniu /.
Radni nieobecni:
Urszula Wróbel.
Ponadto w  sesji udział wzięli :Wójt Gminy , Zastępca Wójta Gminy , sołtysi z terenu gminy
Dobre , radca prawny.

Do pkt.1.Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , 
który powitał wszystkich zebranych , poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych co 
stanowi 93,3 % ustawowego składu rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad /na piśmie w załączeniu/.

Do pkt.2.Informacja o pismach , które wpłynęły do Rady Gminy :
pismo 1 i 2 uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w warszawie w sprawie uchylenia 
uchwał w części dot.zakresu  czynności inkasentów  .
Pisma stanowią załączniki do niniejszego protokółu,
3/pismo sołtysów z terenu gminy Dobre w  sprawie podwyższenia diet do 100 złotych,
  rozpatrzeniem tego pisma jest projekt uchwały w sprawie podwyższenia diet do 80 złotych,

Do pkt.3.Komisje nie złożyły wniosków.
Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy   działalności między sesjami.

1/od ostatniej sesji przyjąłem 143 interesantów,
2/ w dniu 28 lutego odbyło się spotkanie z członkami Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej 
  „Zgoda” w sprawie zwrotu gruntów,
3/w dniu 2 marca uczestniczyłem w spotkaniu sprawozdawczym Zarządu OSP,
4/ w w dniu 8 marca obchody Dnia Kobiet na sali w Domu Strażaka ,
5/ w dniu 12 marca odbyło się spotkanie z właścicielami działek przyległych do boiska,
6/w dniu 15 marca brałem udział w spotkaniu ze Starostą dot.inwestycji na terenie naszej 
gminy , a głównie dróg,
7/w dniu 19 marca brałem udział w spotkaniu  z zarządem  Gminnym OSP  w sprawie 
sprawozdawczości poszczególnych jednostek oraz spraw różnych , głównie przygotowania 
bojowego , przeszkolenia strażaków , badań lekarskich,
8/w dniu 23 marca odbył się zlot harcerski,
9/w dniu 27 marca odbyła się wizja lokalna naszych dróg z dyrektorem PGE , firma , która 
wykonywała linię nie doprowadziła dróg do stanu technicznego przed  pracami, firma nie 
wywiązała się ze swoich zadań zażądałem środków na naprawienie szkód .Protokółu 
odbioru dróg nie podpiszę do momentu naprawienia szkód,
10/w dniu 29 marca brałem udział w zebraniu sprawozdawczym Wielkiego Gościńca 
Litewskiego ,
11/ na początku marca wydawano żywność dla mieszkańców o najniższych dochodach ,
12/ w dniu 3 kwietnia podpisałem akt notarialny na sprzedaż działki w  Czarnogłowiu ,
13/ odbyły się trzy spotkania w Walentowie odnośnie wyboru sołtysa , na żadnym  z nich nie
dokonano wyboru  i na dzień dzisiejszy w Walentowie nie ma sołtysa,
14/w dniu 6 kwietnia odbyło się w  sali strażaka spotkanie z Panią poseł K.Pawłowicz,
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15/w dniu 9 kwietnia przybyła do nas grupa studentów SGGW celem zapoznania 
się z działalnością naszej gminy ,
16/w dniu 10 kwietnia odbyły się obchody rocznicowe katastrofy smoleńskiej 
oraz budowano drogę w Wólce Kokosiej ,
17/również w dniu 10 kwietnia odbył się przegląd gwarancyjny w oczyszczalni ścieków , 
spisano protokół w obecności inspektorów nadzoru, 
18/ w dniu 11 kwietnia brałem udział w spotkaniu z ambasadorem Kazachstanu ,pewna 
rodzina z Kazachstanu chciałaby u nas zamieszkać,
19/ w dniu 13 kwietnia brałem udział w spotkaniu świątecznym w Kole Emerytów w 
Dobrem,
20/w dniu 15 kwietnia brałem udział w posiedzeniu zarządu Gminnego OSP ,
21/brałem udział w spotkaniu w Kątach Borucza  dot.rocznicy powstania,
22/ zakupiliśmy krzesła do Urzędu Gminy ,
23/Przeprowadzono  zapytanie ofertowe  na „Dostawę rur ciśnieniowych przeznaczonych do
budowy sieci wodociągowej w Kątach Borucza”.  Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma :  
„GRAMI „–Leszek Mirkowski , Konarzyce, ul. Malinowa 16, 18404 Łomża za kwotę 
58.681,33 zł. brutto .   
24/W ramach Funduszu sołeckiego wykonano odwodnienie drogi oraz stabilizację  
cementową  w miejscowości Wólka Kokosia  
25/W dniu dzisiejszym  w ramach funduszu sołeckiego wykonujemy stabilizację cementową
na drodze Makówiec Mały – Sołki
26/ Na przełomie marca i kwietnia przeprowadzono równanie dróg gminnych
27/Dnia 03 kwietnia 2019 roku podpisano akt notarialny dotyczący sprzedaży 
nieruchomości gminnej oznaczonej numerem ewidencyjnym 352/4 o powierzchni 0,1800 ha
w Czarnogłowiu. Działka ta została sprzedana w drodze bezprzetargowej za cenę 
5.580,50zł. 

27/Na dzień 28 lipca 2019 roku wyznaczony został termin wyborów do Walnych 
Zgromadzeń Izb Rolniczych. W najbliższym czasie sołtysi poszczególnych sołectw 
otrzymają terminarz wykonania poszczególnych czynności związanych z przeprowadzeniem
w/w wyborów celem wywieszenia informacji na tablicach ogłoszeń. Informacje powyższe 
zamieszczane będą na bieżąco na stronie internetowej gminy.

28Od 1 kwietnia br w urzędzie pełni dyżury pracownik Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa
Rolnego. Zainteresowani rolnicy mogą zgłaszać się w każdy poniedziałek w godzinach 
8.00-15.00. 

29/Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie zadania odbiór i utylizacja azbestu do WFOSIGW
na łączną kwotę 48.090,00 zł (wysokość planowanej dotacji to 21.000,00). Po podpisaniu 
umowy na dofinansowanie zadania podpiszemy umowę z wykonawcą wybranym w drodze 
zapytania ofertowego. 

30/W związku z ogłoszonym zapytaniem ofertowym na opracowanie Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Dobre najtańszą 
ofertę przedstawiła firma - AMS CONCEPT ul. M. Kopernika 30 lok. 532, 00-336 
Warszawa za kwotą 59 000,00 zł. W związku z powyższym  w najbliższym czasie będzie 
wyznaczony termin na składanie wniosków o zmianę przeznaczenia działek. 



-   3   -

31/Firma PGE Energia Odnawialna S.A. z Warszawy złożyła wniosek o ustalenie warunków
zabudowy dla budowy instalacji fotowoltaicznej o mocy do 1000 kW w miejscowości 
Radoszyna. 

32/Przyznano Gminie Dobre grant w ramach działania 3.1.”Działania szkoleniowe na rzecz 
rozwoju kompetencji cyfrowych” w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na 
lata 2014-2020 – „Ja w internecie”. W ramach zadania planuje się szkolenia komputerowe 
różnego rodzaju oraz zakup sprzętu komputerowego. Całkowity koszt projektu to kwota 
67 200 zł. Wnioskowana kwota dofinansowania 67 200,00 zł. Dokonano wyboru 
Wykonawcy dostawy sprzętu komputerowego, zatrudniono instruktorów do prowadzenia 
szkoleń. Obecnie trwają prace związane z naborem uczestników szkoleń.

33/Otrzymano od PSE Polskie Sieci Elektroenergetyczne  wsparcie  finansowego z 
przeznaczeniem na remont budynku świetlicy wiejskiej w Nowej Wsi.
Szacowany koszt przedsięwzięcia – 24.759,22 zł. Wartość otrzymanego grantu wynosi 
20.129,45.  Trwają prace związane z podpisaniem umowy sponsoringowej.

34/Złożono do PSE Polskie Sieci Elektroenergetyczne kolejne 3 wnioski o udzielenie 
wsparcia  finansowego w konkursie „Wzmocnij swoje otoczenie” z przeznaczeniem na : 

1) „ Remont świetlicy wiejskiej w Nowej Wsi – część II”; szacowany koszt przedsięwzięcia – 
35.030,00 zł, wnioskowane dofinansowanie 24.600,00 zł;

2) „Wyposażenie  budynku pełniącego funkcję  społeczno-kulturalną w sprzęt AGD” dla OSP 
Dobre; szacowany koszt przedsięwzięcia – 29.600,00 zł, wnioskowane dofinansowanie 
24.600,00 zł;

3) „Zakup wyposażenia do Sali szkoleniowej w Muzeum Konstantego Laszczki w Dobrem”; 
szacowany koszt przedsięwzięcia – 26.600,00 zł, wnioskowane dofinansowanie 24.600,00 zł

35/ W 2019r. Gmina otrzymała dofinansowanie projektu złożonego w 2016r. Pn. „Energia 
dla przyszłości – odnawialne źródła energii w gminach wschodniego Mazowsza: Dobre, 
Jakubów, Stanisławów i Stara Kornica” polegające na montażu u odbiorców 
indywidualnych paneli fotowoltaicznych i kolektorów słonecznych. W naszej Gminie 
podpisano 142 umowy na montaż paneli i kolektorów. Obecnie trwają prace związane z 
aktualizacją listy odbiorców oraz uaktualnienia dokumentów do przetargu.
36/Przygotowano i złożono w Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa Narodowego  w ramach 
programu „Wspieranie działań muzealnych”, wniosek o dofinansowanie zadania „ Laszczka
– syn ziemi dobrzańskiej. Katalog dzieł zgromadzonych w Muzeum Konstantego Laszczki 
w Dobrem”. Szacowany koszt zadania –60.000,00 zł, wnioskowane dofinansowanie 
48.000,00 zł
37/ Przygotowano i złożono w Ministerstwie Sportu i Turystyki w ramach programu 
rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej – Sportowa Polska, wniosek o dofinansowanie 
zadania pn.    „ Budowa boiska wielofunkcyjnego w Dropiu”. Projekt przewiduje realizację: 
boiska do piłki ręcznej, 2 boisk do koszykówki, 2 boisk do siatkówki, boiska do tenisa 
ziemnego. Boisko o nawierzchni ze sztucznej trawy - trawa syntetyczna. Szacowany koszt 
zadania – 607.738,44 zł, wnioskowane dofinansowanie 303.869,22 zł. 
38/Przygotowano i złożono do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  wniosek o 
dofinansowanie na zadania z zakresu edukacji ekologicznej, wniosek pod nazwą „Ogród 
dydaktyczny: „Przyjaciele lasu” przy Szkole Podstawowej im. Piotra Wysockiego w 
Dropiu”. 
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Zadanie polega na wykonaniu ogrodu przed budynkiem szkoły. Ogród będzie się składać z 
różnych części utworzonych z kolekcji roślinnych uzupełnionych elementami edukacyjnymi, 
takimi jak np. tablice interaktywne, tablice edukacyjne, czy domki dla owadów. Szacowany 
koszt zadania – 49.940,00 zł, wnioskowane dofinansowanie 44.946,00 zł. 
Przygotowano i złożono w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego 
wniosek o przyznanie pomocy finansowej w ramach „Mazowieckiego Instrumentu 
Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2019” na zadanie pn.”Zakup wyposażenia do świetlicy 
wiejskiej oraz przyległych pomieszczeń (kuchnia, łazienki)”. Szacowany koszt zadania – 
20.000,00 zł, wnioskowane dofinansowanie 10.000,00 zł
39/Przygotowano i złożono do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego dwa wnioski o 
dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg Samorządowych:
40/„Przebudowa  drogi gminnej Nr 220325W na odcinku 1380 mb w miejscowości 
Rudzienko, gmina Dobre, powiat miński” - Szacowany koszt zadania – 1.188.533,17 zł, 
wnioskowane dofinansowanie 594.266,00 zł
41/„Przebudowa ulicy Przemysłowej w miejscowości Dobre, gmina Dobre, pow. miński, 
woj. mazowieckie” – na odcinku 998 mb - Szacowany koszt zadania – 757.130,29 zł, 
wnioskowane dofinansowanie 378.565,00 zł
42/Trwa  realizacja zadania  Budowa obiektów małej architektury – Siłownie Zewnętrzne w 
ramach Otwartych Stref Aktywności w gminie Dobre w  miejscowości Osęczyzna, Mlęcin, 
Brzozowica, Poręby Nowe.  
Obecnie zostały wykonane OSY w Mlęcinie i Brzozowicy , w trakcie  wykonania są  OSY 
w miejscowości Osęczyzna i Poręby Nowe.
43/Firma, która została wybrana w wyniku postępowania  przetargowego do realizacji 
zadania Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Kąty Borucza, Poręby Stare, Wólka 
Kokosia gmina Dobre  planuje wejście na teren budowy w miesiącu maj 2019r.
44/W dniu 14.03.2019r  zawarto umowę  na wykonanie zadania Dostawa żwiru w gminie     
Dobre –  z firmą „WIR-BUD” Zakład Budowlany Ryszard Wróblewski, ul. Spacerowa 20, 
05-300 Budy Barcząckie. Wartość zamówienia 183 885,00zł brutto, w tym: zamówienie 
podstawowe : 113 160,00zł brutto i  zamówienie opcjonalne : 70 725,00 zł brutto

45/Trwa realizacja  zadania Remont, przebudowa dróg gminnych na terenie gminy Dobre  
na dzień dzisiejszy wykonano odcinki dróg w miejscowościach:

- Głęboczyca – wartość zadania 242 695,63zł
- Antonina – wartość zadania 185 200,35zł
- Czarnocin – 69 170,25zł

Do pkt.5.Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
 Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na ternie Gminy 
Dobre  za 2018 rok.

Uwag nie wniesiono.

Do pkt.6.Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
  Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania  
  Narkomanii na ternie Gminy Dobre   na 2019 rok.
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę  . 
Podczas głosowania jeden radny nieobecny.
Uchwała Nr V/35/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.7.Podjęcie uchwały w  sprawie ustalenia zryczałtowanej diety dla Przewodniczącego Rady 
Gminy i diet dla radnych .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 11 głosami za przy 2 wstrzymujących 
się od głosu , jeden radny nieobecny podczas głosowania.

Uchwała Nr V/36/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.8.Podjęcie uchwały w  sprawie ustanowienia zasad , na jakich będzie przysługiwała dieta 
   przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysom .

Radny W.Bogucki – kwota 80 złotych to za mała podwyżka . Praca sołtysa jest to obszerne 
zagadnienie . To nie same podatki . Proponuję 100 złotych .
Przew.Rady Gminy – tych uchwał w ogóle nie powinno być , bo w ciągu roku 
budżetowego trudni o środki na nie planowane wydatki .
Radny K.Laskowski – przychylam się do wniosku radnego Boguckiego.
P.K.Rosa sołtys sołectwa Dobre II- radni nie mają takiej odpowiedzialności jak sołtysi.
Przew.Rady Gminy – to jest dieta za udział w sesji . Państwo nie wskazali skąd wziąć 
pieniądze na podwyżki .
P.Sł.Błażejczyk sołtys sołectwa Rudno – sołtys pracuje właściwie charytatywnie .
Radnym podwyższono dietę , dlaczego sołtysom nie.
Radny K.Laskowski – takie rzeczy obgaduje się na komisji .
P.M.Koseski sołtys sołectwa Drop – czy Rada wskazała źródło finansowania swoich diet ?
Przew.Rady Gminy – nie , nie wskazała , tylko uprzejmości Pani Skarbnik są środki .
Wójt Gminy – wnioski do budżetu składa się do końca września . Mamy zaplanowane już 
wydatki .Na podwyżkę po  10 zł znaleźliśmy  środki w budżecie . Prowizja i ryczałt to dwie 
różne sprawy .Podatki zostały zwiększone , więc będzie większa prowizja od zebranej
kwoty. Będziemy rozważać te możliwości , proszę składać wnioski do przyszłego budżetu .
P.A.Szostak sołtys sołectwa Rudzienko- nie zgodzę się z panem Wójtem .Podatki 
wzrastają ,ale kwot nie ma bo mieszkańcy płaca przez internet.
Radny W.Bogucki – jako sołtysi i radni odróżniamy prowizje od diet . Gmina nie zbiednieje.
Jest grupa sołtysów bardzo aktywna od lat. Będzie jeszcze większa chęć do pracy .
Wójt Gminy – proszę wskazać mi źródło sfinansowania podwyżki .
Radny W.Bogucki – można przełożyć środki z szufladki do szufladki .
Wójt Gminy – nie ma mowy o zwiększeniu diety .
P.M.Gałązka sołtys sołectwa Poręby Nowe – w takim razie rezygnujemy z tej 
podwyżki o 10 zł.
Radny K.Laskowski – jest propozycja 100 zł i 80 zł .proszę o głosowanie .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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I głosowanie dieta 80 złotych 
za 1 głos , przeciw  7 głosów , wstrzymało się 4 głosy, 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu ,
II głosowanie dieta 100 złotych 
za 8 głosów , przeciw 1 głos , wstrzymało się 4 głosy , 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za przy 1 głosie przeciwnym i 
1 głosie wstrzymującym się .

Uchwała Nr V/37/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.9 .Podjęcie uchwały w s prawie ustalenia planu sieci pub licznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Dobre oraz określenia granic obwodów publicznych szkół   
podstawowych , od dnia 1 września 2019 roku .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .
Podczas głosowania jeden radny nieobecny.
Uchwała Nr V/38/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.10. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu   
 zagospodarowania przestrzennego  dla części si Drop.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .
Podczas głosowania jeden radny nieobecny.
Uchwała Nr V/39/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.11.Podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie, w formie darowizny,  
nieruchomości gruntowych,   położonych w miejscowości Dobre gmina DOBRE.

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę .
Podczas głosowania jeden radny nieobecny.
Uchwała Nr V/40/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.12.Podjęcie uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonych w 
miejscowości Dobre  gm. Dobre .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 12 głosami za , 1 radny nieobecny podczas 
głosowania , 1 radny nie brał udziału w głosowaniu .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Uchwała Nr V/41/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu  opieki nad zwierzętami  
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dobre” .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu .
Uchwała Nr V/42/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.14.Podjęcie uchwały w s prawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku 
wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych i schronisku dla osób bezdomnych z usługami 
opiekuńczymi .

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli uchwałę  . 
Podczas głosowania jeden radny nieobecny.
Uchwała Nr V/43/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.15.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  w Wieloletniej Prognozie  Finansowej Gminy 
Dobre    na lata 2019 -  2029 .

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od 
głosu .
Uchwała Nr V/44/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.16.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2019 rok.

Radny M.Poławski – mamy sprzedaż i zakup koparki, co się dzieje ?
Wójt Gminy – planuję wymianę koparki na nowa bo obecna zaczyna się psuć i będą 
wydatki .
Radny Sł.Wierzba – jaka różnica w cenie ?
Wójt Gminy – nie wiem .
Radny Sł.Wierzba – jaki jest koszt zakupu nowej koparki i ile motogodzin ma obecna 
koparka ?
Wójt Gminy – zakup nowej koparki ok.300 tysięcy złotych plus VAT , obecna koparka 
przepracowała 4 tysiące motogodzin.

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 11 głosami za przy 3 wstrzymujących się 
od głosu .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Uchwała Nr V/45/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.17.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

Radni nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym przyjęli protokół jednogłośnie  .

Do pkt.18 .Wolne wnioski .
P.M.Gałązka sołtys sołectwa Poręby Nowe – dziękuję za instalację urządzeń plenerowych.
Radny St.Pawiński – w imieniu mieszkańców dziękuję za drogę.
Radny W.Bogucki – w miejscowości Osęczyzna w zeszłym roku była warstwa ścieralna ,
ale już są ubytki , proszę o uzupełnienie.
Radn H.Wadas – ja również dziękuję za aktywna strefę . Proszę o właściwe oznakowanie 
dróg , chodzi o to ,że po jednej stronie drogi jest  jedna wieś , a po drugiej stronie druga 
wieś.
Proszę o uregulowanie numeracji nieruchomości.
Oświetlenie uliczne  Mlęcina i Adamowa ,zebranie poboczy przy drogach.
Radna D.Wielechowska – proszę o drugą tablicę informacyjną dla sołectwa Grabniak  .
Sprawa śmieci przy drogach głównych i nie tylko . Śmieci nie zbierane są od kilku lat . 
Wiemy o tym ,że nikt tego nie posprząta , trzeba się tym zająć .Pani Wójt z jakubowa bardzo
dobrze sobie z tym radzi.
Radny K Laskowski – czy może Pan  coś powiedzieć  o odbieraniu odcinków wodociągów 
wykonywanych przez pracowników Urzędu Gminy .
Radny R.Kur – dziękuję za zaangażowanie Pana Wójta przy stabilizacji drogi w Wólce 
Kokosiej . Proszę , aby koparką zabrać karpy.
P.H.Koseska sołtys sołectwa Czarnocin – poproszę o tablicę informacyjną  oraz o 
utwardzenie przystanku w Czarnocinie.
Radny Sł.Wierzba – proszę o wyczyszczenie  rowów z zakrzaczeń , drugi rok czekam  na 
kostkę  na przystanku w Jaczewku.
Radny M.Poławski – trochę zabolało ,że sołtysi tak mówią o radnych .
Czym podyktowana jest tak długa przerwa wakacyjna w  żłobku?
Jakie są możliwości maksymalnego jej skrócenia . Rodzice nie mają tyle urlopu.
Radny P.Koseski – kiedy będzie kanalizacja na ul.Zdrojówki ? Kiedy będzie chodnik na 
ul.Głowackiego w ramach fundusu sołeckiego .
Radny K.Wichrowski – kiedy przewidziana jest realizacja chodnika w Sołkach z funduszu 
sołeckiego?
Radny K.Laskowski – proszę o oznaczenie poziome na skrzyżowaniu  ul.Rynek  z 
ul.Kilińskiego .
Radny W.Bogucki -  droga  od Rudzienka do Rakówca oczyszczenie rowów , 3 przyczepy 
przekruszu i usunięcie karp na drodze w kierunku sołtysa Wólki Mlęckiej .
P.K.Rosa sołtys sołectwa Dobre II – jeżeli tak zabolało radnych to przepraszam .To jest takie
rzucanie jak psu ochłap. 
P.H.Orzechowska sołtys sołectwa Modecin – mamy radnych powiatowych  , gdzie ni są _

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Przew.Rady Gminy - nie wiem dlaczego nie przychodzą.
Radny K.Wichrowski – radny powiatowy jest na obszarze trzech gmin . 
Czy Przewodniczący Rady Gminy zaprasza radnych powiatowych na sesję ?
Przew.Rady Gminy – nigdy nie zapraszałem , jeśli trzeba to będę zapraszał ,ale 
obowiązkiem radnego  powiatowego jest interesować się każdą gminą.
Radny K.Laskowski – radni powiatowi pracują , muszą mieć podkładkę dlaczego nie będzie 
ich w pracy .
Wójt Gminy – z czego robicie problem ? Skoro zdecydował się być radnym powiatowym to 
Jego obowiązkiem jest być na sesji . Jak bierzecie urlop to macie płacone za urlop , radny 
powiatowy tak samo . Nie będziemy nikogo zapraszać  z imienia i i nazwiska.
Radny K.Wichrowski – ja nie robię problemu .
Radny St.Pawiński -skoro radny przyjął mandat to jego obowiązkiem jest tu być.
Wójt Gminy – jak państwo pamiętacie w poprzedniej kadencji jeden radny6 przychodził na 
początek sesji , zadawał dwa pytania i wychodził z sesji .
Następnie Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zadana pytania:
1/ doły na drodze, przepust , mamy na tę drogę gwarancję , wykonawca będzie zobowiązany
do naprawy ,
2/oznakowanie drogi , oświetlenie , numeracja nieruchomości , pomyślimy o tym na komisji
BOR czy nie zmieniać granic administracyjnych . Znaki są zamawiane , ale czas 
oczekiwania jest do trzech miesięcy . Oświetlenie i pobocza – z tym tematem zmierzymy 
się, sukcesywnie będziemy wykonywać prace .
Radna H.Wadas – mieszkańcy „za stodołami” na oświetlenie czekają trzecią kadencję . 
Proszę to uwzględnić. 
Wójt Gminy – sprawa poboczy , mamy tylko jedną koparkę , pracy bardzo dużo .
Radna D.Wielechowska -jeśli chodzi o drogi powiatowe to niech prace wykonują 
pracownicy powiatu , a przy drogach gminnych nich wykonują pracownicy gminni.
Wójt Gminy – ja dzwonię i piszę do powiatu .Jeśli państwo widzicie , kto wyrzuca śmieci z 
samochodu to proszę n spisywać numery samochodów.
3/tablica w Grabniaku – dostawimy tę tablicę, o śmieciach już mówiłem,
 4/procedury odbioru sieci wodno kanalizacyjnej  - wszystkie procedury są zachowane , jest 
inspektor nadzoru , dziennik budowy , odbiór robót,
5/zabranie karp w Wólce Kokosiej – potrzebna jest następna koparka , liczę na pomoc 
mieszkańców,
6/tablica w Czarnocinie – przestawimy tablicę , kostka na przystanku będzie ułożona , ale 
nie wiem kiedy ,
7/ Pan Olko – będziemy zamawiać progi spowalniające ,
8/Pan Wierzba – śmieci w rowach , kostka w środku wiat przystankowych , jak będę miał 
ludzi to prace wykonam,
9/przerwa w pracy żłobka – pracownicy mają urlopy , czas malowań , każdy ma 26 dni 
urlopu . Będziemy szukali rozwiązań ,ale nie obiecuję.
Radny M.Poławski – w mieście  niedopuszczalnym jest ,aby przerwa była dłuższa niż dwa 
tygodnie .
Wójt Gminy – przecież szkoła też nie pracuje dwa miesiące .
Radny M.Poławski – nie ma takiej możliwości , aby rodzice wykorzystali cały urlop na 
przerwę żłobkową.To jest złe rozwiązanie.
10/kanalizacja na ul.Zdrojówki – nie zaplanowano tego zadania , nie ma na to programu, 
chodnik ul.Głowackiego – jest to w ramach funduszu sołeckiego i będzie zrobione,
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11/chodnik w Sołkach – rozmawiałem z wykonawcą , ma złożyć ofertę , zobaczymy  jaka 
będzie kwota wtedy będę wiedział ile metrów chodnika,
12/oznakowanie poziome wyjazdu z Rynku na ul.Kilińskiego -projekt organizacji ruchu 
jest taki , anie inny , kierowcy muszą się dostosować,
13/porżzdki przy drodze Rakówiec – Rudzienko – to jest droga powiatowa , skieruje pismo 
do Zarządu Dróg Powiatowych ,
14/przekrusz na drogę – jeśli będzie przekrusz to dowieziemy,
Radna H.Wadas – ja chcę poruszyć drogę Mlęcin – kamionka .Są rowy ,ale nie ma 
przepustów i jest brak wjazdów na pola .
Radna D.Wielechowska – zatoka autobusowa w m.Rudzienko . Minęło cztery lata i nic nie 
zrobiono.
Radny K.Laskowski – mamy czas strajku nauczycieli , dziękuję za wyrozumiałość w tym 
zakresie . To jest trudny temat .Przepraszamy tych , którzy mieli problemy , dziękujemy za 
wsparcie . Jak najszybciej chciałbym wrócić do pracy .
Z-ca Wójta Gminy – kiedyś strajk zakończy się . Podczas egzaminu gimnazjalnego 
brakowało 5 opiekunów , oddelegowani byli pracownicy z uprawnieniami .
Radny Sł.Wierzba – wniosek do zarządu Dróg w sprawie drogi w Dropiu w stronę 
Modecina , wycinka grubych drzew.
Sprawa żłobka , pięć tygodni żeby żłobek nie działał to jest coś n ie tak . Co mają zrobić 
rodzice ? Nowy żłobek  i ma stać jako atrapa?
Z-ca Wójta Gminy – pani dyrektor zaplanowała  taką właśnie przerwę  z różnych względów.
Radny M.Poławski – niedopuszczalne są takie sytuacje . To jest wielkie utrudnienie .
Radca prawny – sprawdzę te informację i przekażę .
Radna D.Wielechowska – ja obecnie pracuję w miejskim żłobku , przerwy trwają dwa 
tygodnie . Urlop jest na cały rok , a nie na czas całych wakacji .Żłobek jest nowy i jest 
przewidziany jakiś remont ?
Radny M.Poławski – to jest niemożliwe , aby mieć urlop pięć tygodni.
Radna D.Wielechowska – grupy żłobkowe są łączone bo nie ma 100 % frekwencji dzieci .
Radna  H Wadas – urlop przysługuje nam na cały rok , a nie jednorazowo . Zabiegaliśmy o 
powstanie żłobka , a teraz utrudniamy rodzicom. Dochodzą do mnie negatywne  uwagi co 
do postępowania wobec dzieci.
Przew.Rady Gminy – proszę mówić konkretnie .
Radna H.Wadas – to mówią rodzice . Ta osoba poinformowała władze gminy lub 
informowała dyrektor żłobka .
Wójt Gminy – jeśli są jakieś wątpliwości to w żłobku jest monitoring .
Przew.Rady Gminy – trwa obecnie strajk nauczycieli , nikogo nie interesuje co się dzieje z 
dziećmi.
Radna H.Wadas – rodzice mogą zabrać dzieci ze sobą do pracy .
Przew.Rady Gminy – nie wypalajmy traw bo to są koszty i czas .
Radny M .Poławski – żłobek powstał po to ,żeby rodzicom było lżej , zakładaliśmy ,że 
oboje będziemy pracować . Nie ma możliwości wziąć całego urlopu .

Do pkt.19.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji .

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska 

      Waldemar Szymański 




